
 

S p r a w o z d a n i e    W ó j t a 
z prac w okresie  międzysesyjnym 

30 października 2024 – 26 listopada 2024 
Spotkania, wyjazdy, narady 

 

 W okresie międzysesyjnym odbyły się 52 spotkania. Były to m.in. wizyty w szkołach  

i przedszkolach, spotkanie z Zastępcą Komendanta Wojewódzkiego Straży Pożarnej starszym 

brygadierem Tomaszem Grelakiem. Uczestniczyłem w radach budowy tłoczni, w spotkaniu w sprawie 

budowy rurociągów tłocznych Wolsztyn – Kargowa - Siedlec w Przedsiębiorstwie Gospodarki 

Komunalnej w Wolsztynie i spotkaniu dot. wymiany okien w Dworku w Kiełpinach dot. wymiany okien 

dachowych. Brałem udział w Zarządzie Związku Międzygminnego „OBRA” oraz Zgromadzeniu Związku 

Międzygminnego „OBRA”. Spotkałem się również z Panem Adamem Cichym w sprawie wakacjady dla 

dzieci w 2025 roku, z Panem Cezarym Tomczykiem z Wielkopolskiej Akademii Nauki  

i Rozwoju. W szkole w Kopanicy odbyło się spotkanie z Burmistrz Kargowej Panią Martą Paron  

w temacie posiłków. Ponadto spotkałem się z Wójtem Przemętu Panem Januszem Frąckowiakiem  

i Dyrektorami placówek oświatowych w Belęcinie. Bralem też udział  

w spotkaniu w Grodzisku Wielkopolskim z Wiceministrem Infrastruktury Panem Stanisławem 

Bukowcem  oraz Wice Wojewodą Wielkopolskim Panem Jarosławem Maciejewskim w temacie drogi 

krajowej nr 32. 

 Podpisane zostały 2 umowy: „Wymiana okien i parapetów w zespole dworsko folwarcznym  

w Kiełpinach”, oraz „Wykonanie prac budowalnych oraz nowej elewacji w zespole pałacowym  

w Belęcinie”.   

 Łącznie odbyło się 11 imprez okolicznościowych i uroczystości m. in. Święto 5 Lubuskiego Pułku 

Artylerii w Sulechowie,  przekazanie nowego radiowozu Policji dla Komendy Powiatowej Policji  

w Wolsztynie. Uczestniczyłem w Wieczorze z pieśnią w Tuchorzy, akademii z okazji Święta 

Niepodległości w Gminnym Ośrodku Kultury w Siedlcu, 95-leciu szkół polskich na Babimojszczyźnie w 

Gminnym Ośrodku Kultury w Babimoście, obchodach Święta Niepodległości w Wolsztynie, Grójcu 

Wielkim  oraz Godziszewie oraz w pasowaniach uczniów klas pierwszych i przedszkolaków. 

Uczestniczyłem w akcji „Jedno dziecko, jedno drzewo” która odbywała się w Chobienicach. 

  

 

 



 

 

Decyzje o warunkach zabudowy terenu 

 

1.  Zarejestrowane wnioski o wydanie decyzji o warunkach zabudowy -  18 
  

2.  Wydane decyzje o warunkach zabudowy     -  9 
   

3.  Wydane decyzje o ustalenie lokalizacji inwestycji celu publicznego -  1 

 

4. Zarejestrowane wnioski o wydanie decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu 
publicznego.         - 0 
             
                                                 

5. Zaświadczenia o przeznaczeniu działek w planie zagospodarowania przestrzennego  
          -  26 

   

                            
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Zadania zrealizowane od 29 października 2024 r. do 25 listopada 2024 r.   w referacie 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

 

 

1. Trwa realizacja: rozbudowa tłoczni ścieków w Siedlcu, modernizacja sali sportowej i 

budowa łącznika przy szkole w Siedlcu oraz budowa zbiorników do magazynowania 

wody opadowej w Kiełpinach i Siedlcu. 

2. Odebrano zadanie pn. „Budowa drogi gminnej w m. Karna” i rozliczono dofinansowanie 

w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu. 

3. Złożono wniosek o dofinansowanie drogi w Kiełpinach w ramach dofinansowania dróg 

dojazdowych do pól. 

4. Ogłoszono przetarg na budowę drogi gminnej w Tuchorzy. 

5. Odbył się objazd dróg gminnych. 

6. Przygotowano umowy dot. zimowego utrzymania dróg. 

7. Podpisano umowę na zadanie pn. „Wykonanie prac budowlanych oraz nowej elewacji 

w zespole pałacowym w Belęcinie” i „Wykonanie okien i parapetów w zespole dworsko-

folwarcznym w Kiełpinach” oraz otrzymano promesy z BGK. 

8. Wybrano wykonawcę dla zadania pn. „Modernizacja budynków oświatowych” oraz 

„Budowa toru rowerowego pumptrack, skateparku z oświetleniem, stref sprawnościo-

wych i zabawowych” i „Wykonanie prac restauratorskich, konserwatorskich i robót bu-

dowlanych w Szkole Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Siedlcu” i otrzy-

mano promesy z BGK. 

9. Złożono wniosek o dofinansowanie do Ministerstwa Sportu w ramach Programu wspar-

cia inwestycji sportowych dot. łącznika i sali w Siedlcu. 

10. Zakończono remont klatki schodowej w budynku nr 58 przy ul. Poniatowskiego w Ko-

panicy oraz przeglądy budynków mieszkalnych. 

11.  Odbyła się Komisja Mieszkaniowa. 

12. Podpisanie umowy na wykonanie oświetlenia ulicznego w Żodyniu ul. Słoneczna, trwa 

budowa oświetlenia w Chobienicach przy drodze wojewódzkiej i na osiedlu mieszka-

niowym i w Żodyniu na ul. Sosnowej,  zapytanie ofertowe dot. lampy w Wojciechowie, 

zakończono montaż opraw w Kiełpiny, Mała Wieś, Kopanica, Karna i Mariankowo. 

 


